
Z  A  P  I  S  N  I  K
7. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže

Održane 31. siječnja 2018. godine, u Galeriji "Boris Mardešić", s početkom u 18:00 sati.

Nazočni vijećnici:  Edo Bogdanović, Antonija Zanki Mardešić, Antonijo Rogošić, Jurica Jončić,
Katarina Martinis, Vicko Mardešić, Tamara Alavanja, Mićo Sviličić, Dalka Zanki, Joško Karuza.
Izočan vijećnik: Vinko Mardešić (opravdano).
Ostali nazočni: Tonka Ivčević (gradonačelnica),  Jerko Marinković (zamjenik gradonačelnice),  Ante Jurić
(pročelnik),  Brigita  Fiamengo  (direktorica  Nautičkog  centra  Komiža  d.o.o.),  Tonko  Zanki  (Nautički  centar
Komiža  d.o.o.), Bogoljub  Mitraković  (direktor  TZ  Grada  Komiže),  Milutin  Mardešić  (predsjednik  DVD
Komiža), Boris Ivanišević (Vodovod i odvodnja otoka Visa d.o.o.), građani.
Zapisnik: Veni Vitaljić (referent).

Predložen je

D N E V N I     R E D :
1. Verifikacija Zapisnika 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže
2. Pitanja vijećnika
3. Odluka  o  načinu  pružanja  javne  usluge  prikupljanja  miješanog  komunalnog  otpada  i

prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Grada Komiže
4. Odluka o izmjenama i dopunama Statuta Grada Komiže
5. Odluka o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Komiže.
6. Zaključak o utvrđivanju prijedloga Odluke o uvjetima i načinu davanja javnih površina na

privremeno korištenje za javnu raspravu
7. Zaključak o analizi turističke sezone 2017. godine
8. Razno

Predloženi dnevni red je prihvaćen jednoglasno (10 Za).

AD-1
Zapisnik 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Komiže prihvaćen je jednoglasno (10 Za).

AD-2
Antonija Zanki Mardešić:  zemljište ispod zgrade kod Kulturnog centra Ivan Vitić je prodano.
Stanari zgrade se brinu zbog toga, smatraju da će im pasti cijena stanova. Također, potrebno je
urediti pristupni put za što je nadležan Grad. Što je s tim?
Tonka Ivčević: parcela je prodana temeljem natječaja, što je i vidljivo na stranicama Ministarstva.
Grad pristupa izgradnji prometnice u skladu s Prostornim planom. Grad uvijek nastoji biti potpora
investitorima izgradnjom komunalne infraastrukture potrebne za projekt,  tako i  u ovom slučaju.
Grad Komiža je išao u realizaciju lokacijske dozvole za pristupnu prometnicu.

Antonija Zanki Mardešić: pristup izvoru na Kamenice ja zatvoren improviziranim šankom. Spada
li i taj dio u obuhvat koncesije?
Tonka Ivčević: ne mogu reći sa sigurnošću, trebalo bi izaći na teren i to utvrditi.



AD-3
Pročelnik Ante Jurić i Tonko Zanki obrazložili su prijedlog Odluke.
Tamara Alavanja: gdje će se odvoziti taj otpad?
Ante Jurić: cilj je smanjenje količine otpada, a odvozio bi se na području Grada Visa.
Tamara Alavanja: koliko bi bilo vrijeme prilagodbe, jer ono je svakako potrebno.
Ante Jurić: nemam odgovor na to pitanje, ali sustav će imati i svojih prednosti i mana.
Veljano Zanki: ukoliko se uvede čipiranje, sigurno će se otvoriti problem odlaganja uz kante. Zašto
mislite da će se povećati broj odvoza?
Mićo Sviličić: ovo je povreda Poslovnika, što se tiče rasprave i vremena koliko pojedini vijećnik
može govoriti. Ako želite razgovarati, to možete raditi kasnije u hodniku.
Katarina Martinis: odvozi li se papir na Šćeće?
Tonka Ivčević:  papir  ne  ide  na  Šćeće,  papir  se  odvaja.  I  ovo je  jedna  u  nizu  odluka  s  ciljem
odvajanja  otpada.  Plan  gospodarenja  otpadom će  biti  na  javnoj  raspravi  i  pozivam vas  da  se
uključite.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

O D L U K U
o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i
prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada na području Grada Komiže

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 01/18)

AD-4
Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost se sastala. 
Pročelnik je obrazložio prijedlog odluke.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

O D L U K U
o izmjenama i dopunama Statuta Grada Komiže

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 01/18)

AD-5
Pročelnik je obrazložio prijedlog Odluke.

Gradsko vijeće Grada Komiže jednoglasno (10 Za) donosi

O D L U K U
o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Komiže

(Odluka je objavljena u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 01/18)

AD-6
Gradonačelnica je obrazložila prijedlog odluke.
-  Za  ovakvu  odluku  treba  vremena,  stoga  sam htjela  da  prije  donošenja  konačne  odluke,  isti
razmotrimo na sjednici Gradskog vijeća. 
Antonija Zanki Mardešić: čl. 6. - trebalo bi odrediti koliki je to prolaz.
Tonka Ivčević: to se odnosi na nogostupe i definirat će se Planom korištenja javnih površina.



Mićo  Sviličić:  Gradsko  vijeće  nema  ništa  s  donošenjem  ove  odluke,  to  je  u  nadležnosti
gradonačelnika. Nas nema tko šta hvatat za rukav. Plan će biti ono što je bitno za ovu odluku koju
donosi gradonačelnica. Koliko sam shvatio, ovo danas je kao neko prvo čitanje.
Tonka Ivčević: tako je. Ja bih bila najsretnija da Plan i cjenik donosi Gradsko vijeće, ali to nije u
skladu s Zakonom. Odluka je važna i htjela sam da je svi zajedno ramotrimo. Spremna sam uvažiti
vaše prijedloge i primjedbe, i u pogledu Plana i cjenika. Namjera je prijedlog Odluke staviti na
javnu raspravu kako bi svi zainteresirani mogli sudjelovati u izradi konačne odluke.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 6 glasova Za i 4 Suzdržana, donosi

Z A K L J U Č A K
o utvrđivanju prijedloga Odluke o uvjetima i načinu davanja javnih površina

na privremeno korištenje za javnu raspravu
(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 01/18)

AD-7
Edo Bogdanović:  naknadno smo dobili  izvješća Modre špilje d.d.  u stečaju i  Nautičkog centra
Komiža d.o.o. Materijale ste dobili.
Jerko Marinković: sazvao sam dvije sjednice Vijeća za komunalnu prevenciju. Na inicijativu MUP-
a sjednice se održavaju jednom mjesečno.  U konačnici  se došlo do zaključka da policija nema
dovoljno ljudstva i da je potrebno zaposliti komunalnog redara.
Antonija Zanki Mardešić: Bobiji?
Tonka Ivčević: sa MUP-om sklapamo ugovor za prometnu jedinicu mladeži. Prošle sezone je bila
uposlena samo jedna djevojka jer se osim nje nitko nije javio na natječaj.

Gradsko vijeće Grada Komiže, sa 9 glasova Za i 1 Suzdržan, donosi

Z A K L J U Č A K
o analizi turističke sezone 2017. godine

(Zaključak je objavljen u "Službenom glasniku Grada Komiže", br. 01/18)

Sjednica je završila u 18:50 sati.

Zapisničarka: Predsjednik:
Veni Vitaljić Edo Bogdanović


